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Bijlage 9 
Behorend bij evenementenbeleid 

 

Reacties op het conceptbeleid
1
 

 
 
 
Ondernemersvereniging Heusden Vesting  
 

1. De vereniging staat positief tegenover het conceptbeleid 
2. Het is verwarrend dat bij de tijden voor het opruimen na een evenement staat 

vermeld dat dit tot 22.00 uur mag. Er staat echter ook dat evenementen tot 
24.00 uur/01.30 uur mogen duren.  
Reactie: Hoe dit bedoeld is, zal worden verduidelijkt in de tekst.  

3. Kleinschalige evenementen zijn evenementen met maximaal 150 deelnemers en 
grootschalige evenementen zijn evenementen met 500 personen. Hoe zit het 
met de evenementen met 150-500 personen?  
Reactie: Evenementen met minder dan 150 deelnemers en die overigens ook 
aan de randvoorwaarden voldoen, worden beschouwd als kleinschalig. Voor 
deze evenementen is geen vergunning nodig. De andere evenementen zijn 
vergunningplichtig. Onder de vergunningplichtige evenementen worden nog de 
grootschalige onderscheiden (meer dan 500 personen), omdat voor die grote 
evenementen extra eisen gesteld kunnen worden en omdat Team Handhaving 
haar controles op dergelijke evenementen richt. Deze uitleg zal in de tekst 
worden opgenomen. 

4. Ofwel alle ofwel geen van de jaarlijks terugkerende evenementen zouden in 
beeld moeten worden gebracht. 
Reactie: gecontroleerd zal worden of bijlage 4 een compleet beeld geeft van de 
terugkerende evenementen. 

5. Wat zijn de kosten van een evenementenvergunning?  
Reactie: in het definitieve beleidstuk zullen de tarieven voor 2012 worden 
genoemd. 

6. Een paginanummer ontbreekt. 
Reactie:  deze zal worden toegevoegd. 

7. De pilot van de kleinschalige evenementen is wat kort en ook in de verkeerde 
periode.  
Reactie: naar aanleiding van de evaluatie zal worden bekijken of een verlenging 
van de duur nodig is. 

8. Bij de definitie van kleinschalig evenement wordt tweemaal gesproken over 
Luchtvaartwet (onder 8 en 11) 
Reactie: een van deze zal worden geschrapt. 

9. De activiteitenkalender staat nog niet op de website.  
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Reactie: deze komt er volgend jaar.  
10. Met betrekking tot verkeersregelaars wordt enerzijds gesteld dat de organisaties 

zelf voor de verzekering van hen moet zorgen, maar verderop in de tekst staat 
dat de gemeente een collectieve verzekering afsluit. 
Reactie: De juiste tekst zal worden opgenomen. 

11. Voorgesteld de regels over het plaatsen van aankondigingsborden in de vesting 
te versoepelen, bijvoorbeeld door bordjes met bepaalde maximale afmeting toe 
te staan 
Reactie:  Het reclamebeleid maakt geen deel uit van het evenementenbeleid, 
maar vanwege de relatie wordt verwezen naar de bestaande regels. Bij een 
herziening van het reclamebeleid zal deze suggestie worden meegenomen.  

 
 
DAK (Drunense Atletiek Klub) 
 

1. Is het mogelijk dat de reclameborden eerder dan 10 dagen voor het evenement 
mogen worden geplaatst? 
Reactie: Het reclamebeleid maakt geen deel uit van het evenementenbeleid, 
maar vanwege de relatie wordt verwezen naar de bestaande regels. Bij een 
herziening van het reclamebeleid zal deze suggestie worden meegenomen.  

2. Elk jaar moet een nieuwe vergunning worden gevraagd. Is het mogelijk om bij 
reeds bestaande evenementen alleen de wijzigingen door te geven? 
Reactie: Er is telkens een vergunning nodig, wel zal worden bekeken of het 
mogelijk is dat de al bij de gemeente bekende informatie niet telkens opnieuw 
hoeft te worden aangeleverd, tenzij sprake is van wijzigingen.  

3. Verkeersregelaars moeten ieder jaar weer een instructie krijgen. Kunnen ze niet 
voor een langere periode worden benoemd? 
Reactie: In een regeling van het ministerie is opgenomen dat verkeersregelaars 
ieder jaar opnieuw moeten worden aangesteld. De gemeente heeft hier geen 
eigen zeggenschap in.   

 
 
Horeca Nederland afd. Heusden 
 

1. De horeca mist een passage over voedselveiligheid. 
Reactie: Voedselveiligheid zal worden benoemd, maar dat zal vooral in 
informerende zin zijn, omdat de gemeente zelf niet verantwoordelijke is voor 
voedselveiligheid, maar de VWA (Voedsel- en Warenautoriteit) 

2. Door de beperking van het plaatsen van schermen op drie locaties, kan de 
horeca bij mooi weer geen schermen op eigen terras plaatsen. Hoe moet dat, 
als het heel mooi weer is? 
Reactie: De gemeente zal de afspraken die hierover in regionaal verband 
worden gemaakt aanhouden. Deze zijn vrij strikt. De interpretatie vanuit de 
veiligheidsregio over grote schermen zal worden toegevoegd. 

3. De kosten voor het huren van schermen (in verband met uitzendingsrechten) 
zijn hoog. Draagt de gemeente daaraan bij? 
Reactie:  nee, de kosten zijn voor rekening van de organisator 



4. Wanneer is voor activiteiten in een horeca-inrichting een 
evenementenvergunning nodig? 
Reactie:  
Wanneer de activiteiten onder de reguliere horeca-activiteiten vallen, is geen 
aparte evenementenvergunning nodig. Het kan dus zijn dat het optreden van 
een dj gewoon zonder evenementenvergunning mag. Wat anders is, dat wel de 
zogenaamde festiviteitenregeling geldt (4 dagen), op basis waarvan een 
horecabedrijf 4 maal per jaar de reguliere geluidsnormen mag overschrijden.  

5. Hoe gaat de gemeente om met spontane initiatieven, bijvoorbeeld als er een 
postcodeloterij wordt gewonnen? 
Reactie: uitzonderingssituaties kunnen zich voordoen en met het beleid is niet 
alles af te vangen. Deze zullen in de geest van het beleid worden beoordeeld.  

6. Hoe wordt er omgegaan met de handhaving bij tent- en schuurfeesten? 
Reactie: de afgelopen periode zijn er wat minder georganiseerd, maar per geval 
wordt afgewogen of en hoe er gehandhaafd kan worden gelet op de openbare 
orde en achtervang door de politie. Wanneer een initiatief bekend is bij de 
gemeente, wordt door Team Handhaving actief vooraf met de organisatie 
contact opgenomen om ze te wijzen op de regels. 
 

 
HBT (Heusdens Buro voor Toerisme) 
 

1. Het HBT is aangenaam verrast dat er een visie met betrekking branding zal 
worden vastgesteld. Wordt het HBT daarbij betrokken? 
Reactie: We zitten nog in het voortraject, maar de diverse gremia zullen daarbij 
worden betrokken.  

2. In onderdeel 2.3 wordt gesproken over de evenementenkalender. Is deze er al 
en hoe moet deze worden gezien in relatie tot de evenementenkalender van het 
HBT? 
Reactie: De gemeentelijke evenementenkalender moet vooral gezien worden 
als informerend vanuit de wettelijke taak en de kalender van het HBT heeft een 
promotiekarakter. Deze vullen elkaar aan en het is de bedoeling dat er sprake is 
van samenwerking. Deze zal in de loop van volgend jaar na het introduceren 
van de nieuwe gemeentelijk website worden opgenomen.  

3. Het HBT zou graag zien dat er in Vlijmen en Heusden gelijksoortige initiatieven 
als van SPD worden ontwikkeld.  

4. Reactie: In het conceptbeleid is dit ook als standpunt van de gemeente 
verwoord. Het is echter zo dat de gemeente hierin afhankelijk is van particulier 
initiatief.  

5. HBT vindt het overzicht van bestaande evenementen op bijlage 4 erg handig. 
 
 
OVD (Ondernemingsvereniging Drunen) 
 

1. De vereniging heeft goede ervaring met de inzet van de gemeente bij het zo 
eenvoudig mogelijk laten verlopen van vergunningaanvragen.  

2. De vereniging heeft geïnformeerd naar eventuele criteria voor 
stimuleringssubsidies.  



Reactie: in onderdeel 2.3 is informatie opgenomen over projectsubsidies. 
3. OVD pleit voor consequent handhaven. Verwezen wordt naar het beboeten van 

automobilisten die hun auto tijdens een evenement fout geparkeerd hebben en 
het niet optreden tegen illegale reclameborden.  

 
 
NMV (Natuur- en Milieuvereniging) 
 

1. De vereniging onderschrijft het belang van behoud van natuur en wijst op 
evenementen, die naar haar oordeel schade toebrengen aan de natuur, zoals 
de moutainbikewedstrijden bij de Heuvelen. Overigens verloop het nu redelijk.  

 
 
 
 


